
Oświadczenie złożone 

przez senatora Bogdana Zdrojewskiego 

na 61. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 marca 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego  

Oświadczenie dotyczy tzw. bezpiecznego kredytu 2-procentowego. 

Z informacji, które uzyskałem w odpowiedzi na moje poprzednie oświadczenie ze strony Ministerstwa 

Rozwoju i Technologii na temat tego programu, wynika, że szacowany przez rząd limit środków 

budżetowych państwa, jakie mogą zostać przeznaczone na program, „zabezpieczy potrzeby zdecydowanej 

większości osób spełniających kryteria do uzyskania tego kredytu”, oczywiście z warunkiem posiadania 

zdolności kredytowej. Taka ogólna odpowiedź nie jest dla mnie satysfakcjonująca. 

W związku z tym pytam: ile kredytów z gwarantowanym oprocentowaniem 2% według szacunków rządu 

zostanie udzielonych w okresie od 1 lipca do końca tego roku? Chodzi o prawidłowe oszacowanie 

rzeczywistej intencji, ale też skutku w finale kredytów udzielonych przede wszystkim młodym ludziom. 

Bogdan Zdrojewski 


